
14.3.2012 

Zápis č.1 

 

Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva obce Úboč,  

které se konalo ve středu 14.3.2012 v místním pohostinství. 

 

Přítomní:Zima V., Hynčík T., SíkoraV. ml., Síkora F., Síkora V., Černý Vl., Haas M., 

Matějka P., Matějka V. 

Občané: Fišer V., Tomášek K., Černík L. 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Kontrola usnesení 

3. Žádost o dotaci Plzeňský kraj 

4. Úprava rozpočtu 

5. Úprava mzdy starosty a místostarosty 

6. Žádost o kácení stromů 

7. Projednání zprávy inventurní komise 

8. Projednání závazků o pohledávce 

9. Projednání výjimky obecně závazné vyhlášky-poplatky-odpad 

10. Obnova lesního porostu na parcele č. 766/3 

11. Projednání  registru územní identifikace adres a nemovitostí (RUIAN) 

12. Projednání ,,Plzeňský kraj-bezpečný kraj“ 

13. Diskuse 

14. Usnesení 

15. Závěr 

 

1.       Ve 20
00

hod. přivítal starosta všechny přítomné a zahájil zasedání obecního 

zastupitelstva. Seznámil přítomné s navrženým programem zasedání, který byl devíti 

hlasy schválen. Dále navrhl ověřovatele zápisu p. Síkoru V. st. a p. Matějku P., kteří 

byli rovněž devíti hlasy schváleni. 

2.       Ve druhém bodě jednání zastupitelstva seznámil starosta přítomné s usnesením 

z posledního zasedání. K tomuto usnesení nebylo z řad přítomných žádných dotazů ani 

připomínek. 

3.      Třetí bod jednání zastupitelstva se zabýval dotací z Programu stabilizace a obnovy 

venkova Plzeňského kraje. Obec zažádala o dotaci na opravu veřejného osvětlení 

v obci. Dotaci kraj schválil ve výši 100 000Kč, což je 70%nákladů na opravu. Zbylých 

30% do celkové částky 142 857 Kč zaplatí obec. Zastupitelstvo devíti hlasy dotaci 

schválilo a doporučilo opravu provést do konce srpna 2012. 

4.       Další částí jednání zastupitelstva byla úprava rozpočtu obce pro rok 2012. Starosta 

seznámil přítomné s pohybem peněz v jednotlivých kapitolách rozpočtu a odpovídala 

na vznášené dotazy. Po projednání úpravy rozpočtu dal o úpravě hlasovat. 

Zastupitelstvo všemi devíti přítomnými hlasy úpravu rozpočtu pro rok 2012 schválilo, 

dle rozpočtového opatření č.1/2012. 

5.       V pátém bodě jednání zastupitelstvo projednalo úpravu mzdy starosty a místostarosty. 

Zastupitelstvo navrhuje s platností od 1.4.2012 mzdu starosty 6 500Kč hrubého a 

5 300Kč hrubého u místostarosty. Úprava mezd byla všemi devíti hlasy schválena. 

6.       V další části jednání byla projednána žádost p.Bystrického o pokácení jehličnatého 

stromu na zahradě u rekreační chalupy č.E6,jelikož strom ohrožuje bezpečnost okolí a 

majetku. Obecní zastupitelstvo devíti hlasy schválilo pokácení.  



Dále zastupitelstvo devíti hlasy schválilo pokácení 8smrků u chaty č.E10 Nadace 

Robin Zdeny Frýbové, které rovněž svým vzrůstem ohrožují bezpečnost okolí. 

7.       Starosta seznámil přítomné se zprávou inventurní komise z proběhlé inventury za tok 

2011. Inventurní zpráva byla devíti hlasy schválena. 

8.       Zastupitelstvo projednalo a devíti hlasy schvaluje vzájemné odsouhlasení závazků a 

pohledávek ,jejichž ocenění převyšuje částku 50 000Kč, a dále u dlouhodobých 

závazků a pohledávek u nichž byl sjednán splátkový kalendář a jejichž roční splátka je 

vyšší než 100 000Kč. 

9.       Zastupitelstvo devíti hlasy odsouhlasilo výjimku obecně závazné vyhlášky ohledně 

placení poplatků za odpad pro poplatníky trvale přihlášené na ohlašovně OÚ Úboč čp. 

60. Těmto poplatníkům se platba promíjí, jelikož jsou na obci přihlášeni jen evidenčně 

a v obci se vůbec nezdržují a jejich adresa nám není známa. Jedná se o poplatníky 

p.Kuryluk Karel, p.Kulhánek Petr, pí.Kulhánková Kristýna a p.Levenec František.  

10.       Zastupitelstvo projednalo a schválilo pokácení zbytku vzrostlých stromů asi 40m
3
 na 

parcele č. 766/3 v k.ú. Úboč a její nové zalesnění. Bude provedeno do konce dubna. 

11.       Obecní zastupitelstvo projednalo a devíti hlasy schválilo, aby stavební úřad ve Kdyni 

spravoval za OÚ Úboč Registr územní identifikace adres a nemovitostí (RUIAN). 

12.       Obecní zastupitelstvo bylo seznámeno a pak dále projednalo projekt „Plzeňský kraj-

bezpečný kraj“ a rozhodlo se devíti hlasy zastupitelů se do tohoto projektu přihlásit. 

13.       V diskusi se hovořilo o nutnosti opravy cesty na Hájek.Bude projednáno se SÚSPK 

Domažlice.  

Dále se hovořilo o prořezávce 3ha obecních lesů a podání žádosti o dotaci na tuto 

práci. 

14.       Ve 22
15

 hod. starosta přečetl usnesení, které bylo devíti hlasy schváleno. 

15.        Starosta poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání zastupitelstva ve 22
30

hod. 

 

Ověřovatelé zápisu:Síkora V. st.  ………………. 

  Matějka P.     ……………….. 

  Zima V.        ………………… 


